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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„Mikor érkezik válasz? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sümegen nagy, port kavart Dr . Szalai Mária neurológus, pszichiáter főorvos Sümegi Járóbeteg
Szakellátóból való elbocsátásának körülménye, a betegei és számos sümegi lakos is értetlenü l
és felháborodva áll a történtek előtt. Az eset kapcsán levélben fordultam Turcsi Józsefhez, a
Sümegi Kistérségi Többcélú Társulás (SKTCT) elnökéhez, hogy hívja össze az SKTCT
polgármestereit, a Sümeg Járóbeteg Szakellátó Központ ügyvezető igazgatóját, Szabó
Krisztinát, valamint az érintett Dr. Szalai Máriát az ügy tisztázása és kivizsgálása érdekében.
Ez sajnos eddig nem történt meg, így a betegek felháborodása'és indulatai nem apadtak el .

A sümegi betegek tiltakó7ásba és aláírásgyűjtésbe kezdtek, mintegy 856 aláírás gyűlt össze,
mellyel Dr . Szalai Mária visszatérését kívánják elérni . Helyi szinten nem sikerült el őrelépni az
ügyben, így Miniszter Úrtól kértek segítséget a betegek . 2016. november 15-ei keltezéssel az
egyik érintett, Zadravecz Imréné levélben fordult T . Miniszter Úrhoz, amelyhez csatolta min d
a 856 aláírást tartalmazó mellékletet is . Az azóta eltelt három hónap alatt nem érkezett válasz a
levélre, így újfent közbenjárásomat-kérték az egykori betegek, valamint 2017. február 14-én
ismételten megküldték az említett levelet és aláírásokat a miniszter úr részére .



Kérdezem tehát a fentiek kapcsán:

- Miniszter Úr kézhez kapta az említett levelet? Ha igen, eddig miért nem érkezett válasz ?

- Segítséget kapnak a betegek és Dr . Szalai Mária, hogy a méltánytalan elbocsátást
orvosolni lehessen?

Budapest, 2017. február 14 .
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